
Hoolekogu koosoleku protokoll  

 

Toimumisaeg: -11. jaanuar  kell 17.30 – 19.10 

Juhatas: Talvo Kont 

Protokollis: Heli Kuulmets 

Kohal olid: Merle Tombak, Margus Konnula, Egle Oja, Anita Tretjak, Kristina Absalon,  

Maarika Tikman, Lehar Liibert, Marje Kangro, Urve Kaska, Jaanus Rattus 

Kutsutud: kooli direktor Rait Laatsit, õppealajuhataja Karin Hellamaa 

Puudusid: Karmen Kroonmäe,  Reet Vaiknemets, Taigri-Ly Kirs,  Margus Malleus 

 

Päevakord: 

 

1. Esimese poolaasta tulemused ja kokkuvõte, 2014. aasta eelarve täitmine. 

2. 2015. a eelarve eelnõu arutelu. 

3. Õppekava muudatused.  

 

R. Laatsit: Kuna vahetus ÕE president, siis teen ettepaneku, nimetada  Taigri-Ly asemel 

õpilaste esindajaks hoolekokku Maris Halleri 

Kõik olid poolt  

I poolaasta kokkuvõtte. 

R. Laatsit: Õpilaste arv on suurenenud. Kokku on koolis hetkel 110 last. Miks need lapsed on 

meie kooli tulnud? Suures koolis on lastel hakkamasaamine raskendatud, mingil määral on 

põhjuseks olnud ka koolikiusamine.  

Miks me oleme need lapsed vastu võtnud? Anda lastele võimalus väiksemas koolis õppida. 

Rahaline aspekt on ka, kuigi mitte esmane. 

M. Tombak: Kuidas neil lastel läinud on? 

K. Hellamaa: Tunnis teevad tööd kaasa, kodus tööd ei tee (Valgast tulnud tüdruk). Teised on 

enam vähem. Suitsetamine on ka veidike probleemiks. Nad käivad suitsetamas pärast kooli, 

tundide ajal mitte. 

R. Laatsit: I v oli autahvlil õpilasi 24; IIv  oli autahvli lapsi 22. 9. klass on sel aastal väga 

tubli. Mitterahuldavad hinded põhiliselt kolmel õpilasel.  Põhjuseta puudumised on kõvasti 

vähenenud.  

T. Kont: Kas pedagoogiline personal on kõik olemas? 

R. Laatsit: Jah 

 

2015. a eelarve eelnõu arutelu. 

R. Laatsit: Vald eraldab raha põhiliselt majanduskuludeks ka personalikuludeks. Eelnõu on 

mitu korda arutatud kuid eelarvet vastu võetud ei ole. 

2014 aastal oli majanduskuludeks 123,3 tuhat;  täitmine sellest 112 tuhat- soe talv tegi 

kokkuhoiu kütte ja elektri pealt.  

2015. a esialgne eelarvesse pandud summa oli 131 tuhat mille sees oli ka inventar ja mõned 

ehituslikud osad- lasteaia ülemise rühma põrandad vajavad vahetamist. 

Selle sees on ka kooli kokkutulek, söökla mööbel, elektripann ja lasteaiale riiete kuivatamise 

kapp- see on juba ostetud. 



M. Tombak: Kuidas kohalik OV huvijuhile töötasu maksab? Ka see on 

konkurentsivõimeline? 

R. Laatsit: Huvijuhi töötasu on 682€ täiskoht- meil on huvijuhil pool kohta. Kõrgharidusega 

lasteaiaõpetaja palk on 745€. Õppealajuhataja palk tõusis 100€ täiskoha eest. Meil on 

õppealajuhataja poole kohaga.  

Majandus- ja eelarvekomisjon otsustas, et kool saab majanduskuludeks 125 tuhat. Kärpida 

saame kütte pealt. Soodsam elektripakett annab ka kokkuhoidu.  

T. Kont: Saame esitada vallale oma arvamuse, et vald toetaks võimalikult palju õpilaste 

õppekäike ja ekskursioone. 

J. Rattus: Mis on saanud lasteaia mänguväljakust? 

K. Absalon: Kui algab puhkus läheb kohe tööks. 

R. Laatsit: Poiste tööõpetusse on vaja juurde muretseda mõned masinad. 

M. Tikmann: Mitu korda aasta jooksul üks õpetaja saab koolitusel käia? 

R. Laatsit: Meil on 1-2 kollektiivset koolitust  ja igaüks valib endale vastavalt vajadusele ühe 

erialase koolituse. 

K. Hellamaa :Almanahhi jaoks võiks proovida KULKAsse projekti kirjutada.  

A. Tretjak: Aula prožektorite jaoks võiks kirjutada LEADERisse projekti 

R. Laatsit: Mul on ettepanek suurendada lastevanemate osakaalu aasta õpetaja valimisel. 

Muuta statuuti ja tuua komisjoni üks lapsevanem juurde. 

M. Tombak: Haridus- ja kultuurikomisjoni esimees A. Tretjak võiks ka olla komisjonis. 

M. Tombak: Esitan kandidaadiks Urve Kaska 

K. Absalon: Esitan kandidaadiks Marje Kangro 

Otsustamine jäetakse järgmisele korrale. 

 

Õppekava muudatused. 

K. Hellamaa: Õppekavas on  muudatused nii üldosas kui ka ainevaldkondades. Õppekava on 

vähendatud 1/3 .  Töökavad tulevad ainevaldkonnapõhised, lõimingud samuti. Hoolekogu 

saab kaasa rääkida põhiliselt üldosa muudatuste juures.  

 Vaja on välja tuua kooli väärtused ja eripära.  

 Reservtundide jagamine kooliastmeti ja nendele põhjendamine. Siin on vaja 

hoolekogu nõusolekut 

 Õpilaste hindamise korraldus on muutunud 

 Õpetaja töökava asemel tulevad õpetaja koostöö põhimõtted 

 Juurde on tulnud uusi pädevusi- digipädevus ja mõnede pädevuste sõnastus on 

muutunud. 

R. Laatsit: III kooliastmes valikainena ettevõtlus. Näen siin koostöövõimalust Antsla 

gümnaasiumiga. 

R. Laatsit: Kooli oma nägu- sport ja loodus. 

 

Uueks kokkusaamise ajaks määrati 8. aprill 

 

Talvo Kont        Heli Kuulmets 

Hoolekogu esimees       Protokollija 



 

 


